



PO LEUNG KUK VICWOOD K.T. CHONG SIXTH FORM COLLEGE

12 Willow Street, Tai Kok Tsui, Kowloon, Hong Kong.

保良局莊啓程預科書院

九龍大角咀柳樹街十二號

SA48/2223/010

7 September 2022

Dear Parents,

Stay Vigilant Against COVID-19 and Respiratory Viral Infections

To prevent the spread of COVID-19 and other respiratory viral infections, our school premises have been thoroughly cleansed and disinfected and air purifiers have been installed to improve indoor air quality. Students are also reminded of the importance of maintaining personal hygiene and a clean learning environment. Please co-operate with us by maintaining a hygienic household and taking note of the following measures:

- **Before sending your child to school, ensure he/she has taken his/her body temperature, completed a rapid antigen test (RAT) and recorded the reading and RAT result using the 'Record Sheet for Body Temperature and Rapid Antigen Test' (see Appendix). The record sheet should be signed by parents and handed to the school every day.**
- **Only students obtaining a NEGATIVE RAT result are allowed to enter the school premises. Notify the school immediately if your child gets a positive test result. Please note that your child must NOT return to school and you should also report his/her positive RAT result to the Department of Health through the "Declaration System for Individuals Tested Positive for COVID-19 Using Rapid Antigen Test" (<http://www.chp.gov.hk/ratp>) within 24 hours.**
- Do not send your child to school if he/she has a fever (*). He/she may return to school after the body temperature is lowered and the symptoms subside.
- Inform the school immediately if your child is sick or has been admitted to hospital for monitoring.
- Pick up your child from school if he/she does not feel well and consult a doctor immediately.
- Provide your child with a surgical face mask and a handkerchief (or tissue papers) and remind him/her not to share towels or tissue papers with others.

According to the latest EDB guidelines, a school may resume whole-day face-to-face classes when 90% or more of its students who are eligible for vaccination have received three doses of vaccine. Starting from 1 October 2022, only students who have received 3 doses of vaccine are allowed to stay at school after lessons or the other half day for non-academic extra-curricular activities (e.g. music and sports activities, school team training, etc.). These students may also participate in some mask off activities (e.g. playing woodwind instruments, "contact" sports such as football and basketball, etc.) at school (including both in-class and after-class activities). Vaccination is the most effective safeguard measure as it can prevent severe cases and reduce the risk of fatalities effectively. **You are encouraged to follow the latest Government recommendation to arrange for your child to receive the third dose of the vaccine in order to achieve comprehensive and enhanced protection, and to enjoy whole-day face-to-face classes and extra-curricular activities as soon as possible.**

To prevent the spread of COVID-19, everyone should get fully vaccinated as early as possible. We sincerely urge all parents to arrange for your child to get fully vaccinated at the beginning of the new school year.



Yours faithfully,

Mr. Yau Man Kwong
Principal

(*) For normal body temperature range, please refer to the "Reference Range for Temperature Screening" in the "Guidance Note on Monitoring of Body Temperature" by the Centre for Health Protection, Please browse https://www.chp.gov.hk/files/pdf/guidance_note_on_monitoring_of_body_temperature.pdf



各位家長：

加強健康措施 共建保護屏障

為了預防 2019 冠狀病毒病及其他呼吸道病毒傳播，學校已進行全面清洗及消毒校園，並添置防疫優化設備如空氣清新機等，亦會經常促請全校教職員和學生注意個人及校園環境衛生。

為了保障身體健康，家長必須保持家居清潔衛生，並提醒 貴子弟時刻保持個人及校園環境衛生。懇請家長留意以下各項安排，全力與學校合作，切實執行：

- 請於每天上學前為 貴子弟探熱、進行快速抗原檢測，並簽署量度體溫及快速抗原檢測記錄表(見附件)，並提醒 貴子弟把記錄表交回學校。
- 如 貴子弟在快速抗原檢測呈陰性結果，才能回校上課。如 貴子弟測試結果為陽性，則不得回校上課，並應盡快通知學校，也須於 24 小時內透過「2019 冠狀病毒快速抗原測試陽性結果人士申報系統」(<http://www.chp.gov.hk/ratp>) 向衛生署申報。
- 如 貴子弟發燒、出現呼吸道感染徵狀，則不應上學(*)；待退燒及徵狀消退後，才可回校復課。
- 如 貴子弟身體不適或需留院觀察，請立即通知學校。
- 如 貴子弟在學校身體不適，請親臨學校接走 貴子弟，並即時求診。
- 請為 貴子弟提供口罩和手帕(或紙巾)，並提醒 貴子弟不應與他人共用毛巾或紙巾。

根據教育局最新指引，已完成接種三劑疫苗的學生達到全校可接種疫苗的學生人數的 90%以上，學校才可以進行全日面授課堂。另外，由 2022 年 10 月 1 日起，學生已完成接種三劑疫苗，才可以參加放學後或半天非學術性課外活動(如音樂、體育活動、校隊訓練等)，也可以在校內(包括上課及課堂外的活動)參加一些不須佩戴口罩的活動(例如吹奏樂器、「接觸式」運動如足球、籃球等)。為了進一步在學校築起保護屏障，家長應該按照政府的最新建議，為 貴子弟盡快接種第三劑疫苗，讓他們可以獲得更全面和有效的保護、盡早恢復全日面授課堂和參加課外活動。

預防疾病傳播，盡快打齊疫苗，人人有責。學校再次懇請各位家長齊心合作，做好一切預防措施，盡快安排 貴子弟打齊疫苗，迎接新學年。

保良局莊啟程預科書院校長



邱萬光謹啟

二零二二年九月七日

(*)有關正常體溫讀數範圍，請參考衛生防護中心的《體溫監測須知》內的「體溫量度的參考」，請瀏覽 https://www.chp.gov.hk/files/pdf/guidance_note_on_monitoring_of_body_temperature_chi.pdf

